
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 650
Der har de seneste måneder været omtaler af en række leasingselskaber, som bevidst 
eller ubevidst omgår lovgivningen og dermed unddrager statskassen for indtægter fra 
forholdsmæssig registreringsafgift. Hvor stort et beløb mener ministeren, at statskassen 
går glip af, og hvad agter ministeren at gøre ved dette potentielt manglende provenu til 
den danske statskasse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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